

Series of Activities Held to Celebrate UN Chinese Language Day—Troy Festival

On April 27th 2019, the Confucius Institute at Troy University participated in the Troy Festival (a premier fine art & craft festival for the central Alabama region) organized by the City of Troy. More than 10,000 spectators attended the festival.

To participate in this festival as one of the series of activities for the Confucius Institute to celebrate UN Chinese language day. The activities were well designed. The Confucius Institute booth had a beautiful display of Chinese culture: traditional Chinese painting and calligraphy, Chinese knots, Chinese bracelets, Peking Opera masks, and Chinese teaching resources. During the event, Confucius Institute staff also introduced Chinese cultural knowledge to the guests and taught them how to make bracelets. The participants also joined other cultural experience activities.

This event played an active role in the widespread spread of Chinese culture in Alabama.

联合国中文日系列活动-特洛伊市文化艺术节

美国当地时间4月27日，特洛伊大学孔子学院参加了特洛伊市组织的文化艺术节。此次艺术节有一万余名观众参加。

参加此次艺术节为孔子学院庆祝联合国中文日的系列活动之一。孔子学院为此次活动进行了精心的准备和设计。孔子学院展台有精美的中国文化展示：中国传统书画，中国结，中国手链，京剧脸谱，汉语教学资源等。活动期间，孔院工作人员也向来宾介绍中国文化知识，学习如何编手链等文化体验活动。

此次活动为中国文化在阿拉巴马州的广泛传播起到了积极的作用。